
	  

Protokoll	  från	  styrelsemöte	  
2012-‐11-‐13	  
Plats:	  Studiefrämjandet,	  Solna,	  kl	  18.30	  
	  

	  
Protokoll	  nr	  10.	  

	  

Närvarande:	  Lennart	  Larsson,	  Anne-‐Christine	  Stareborn,	  Lotta	  Berntsson,	  Christer	  
Ljunggren,	  Inga	  Dann	  och	  Ann	  Carlsson	  

Anmält	  förhinder:	  Lars	  Magnusson,	  Therese	  Palm	  

Frånvaro:	  Malou	  Wallén	  

	  

1. Mötets	  öppnade	  
Orförande	  Lennart	  Larsson	  öppnade	  mötet.	  

2. Godkännande	  av	  dagordningen	  
Dagordningen	  godkändes	  efter	  tillägg	  av	  Val	  av	  justerare	  införs	  på	  dagordningen.	  

3. Val	  av	  justerare	  
Till	  justerare	  av	  dagens	  protokoll	  valdes	  Christer	  Ljunggren.	  

4. Föregående	  mötesprotokoll	  
Föregående	  mötesprotokoll	  nr	  9	  godkännes.	  

5. Rapporter	  

• Ekonomi	  
Ekonomin	  är	  fortsatt	  god.	  Det	  bestämdes	  att	  Inga	  D	  skickar	  ut	  en	  
ekonomirapport	  till	  styrelsen	  inför	  varje	  styrelsemöte.	  

• Sektorer	  

AGILITY	  
7/11	  hade	  Agility	  medlemsmöte	  om	  Agilityns	  framtid	  på	  Danderyd-‐
Täbys	  BK	  där	  6	  lokalklubbar	  deltog.	  

HUS	  
En	  planerad	  lärarträff	  äger	  rum	  den	  23:e	  januari,	  där	  alla	  lärare	  i	  
distriktet	  är	  inbjudna.	  

Rallylydnad	  
Inget	  att	  rapportera.	  



	  

PR/Info	  
Inget	  att	  rapportera.	  

RUS	  
Inget	  att	  rappotera.	  

Patrullhund	  
Patrullhund	  hade	  möte	  den	  13/11-‐12.	  Inför	  nästa	  års	  DM	  tar	  man	  
hjälp	  av	  granndistrikten	  för	  att	  kunna	  genomföra	  DM	  då	  de	  flesta	  
aktiva	  tävlar	  och	  då	  har	  man	  inga	  funktionärer.	  

Räddningshund	  
Slutprov	  den	  17/11-‐12	  för	  sjöräddning.	  Den	  3/12	  kommer	  sektorn	  
ha	  planeringsmöte	  för	  2013.	  

TÄS	  
Inget	  att	  rappotera.	  
	  

•	  	  VU-‐rapport	  
Inget	  att	  rapportera.	  
	  
•	  	  Klubbar	  
Inget	  att	  rapportera.	  

•	  	  Arbetsgrupper	  inom	  styrelsen	  
Inget	  pågående.	  

	  
	  
6. Genomgång	  av	  grupparbetet	  från	  höstmötet	  

–	  Vad	  kan	  distriktet	  göra	  för	  lokalklubbarna	  
Grupparbetet	  genomgicks	  av	  styrelsen.	  
Anne-‐Christine	  S	  skickar	  information	  till	  sektoransvariga	  att	  alltid	  cc	  
lokalklubbens	  sekreterare.	  Redovisning	  av	  grupparbetet	  kommer	  ske	  som	  infoblad	  
till	  lokalklubberna	  och	  beräknas	  komma	  ut	  i	  januari.	  

	  
7. NoM	  2015	  

Distriktet	  har	  skickat	  in	  officiell	  ansökan	  om	  att	  hålla	  NoM	  2015.	  	  

8. Inkommande	  och	  utgående	  handlingar	  
Inkommande:	  -‐	  	  
	  
Utgående:	  -‐	  	  

	  



	  

9. Övriga	  frågor	  
På	  SBKs	  konferens	  den	  1-‐2	  december	  angående	  ”organisations-‐	  och	  agilityfrågor	  
på	  distrikten”	  kommer	  Lennart	  Larsson	  och	  Jessica	  Graetsch	  att	  närvara.	  
	  
Christer	  Ljunggren	  önskar	  att	  kunna	  få	  statistik	  från	  SBK	  centralt	  om	  vilka	  som	  har	  
tävlat	  för	  den	  egna	  lokalklubben	  på	  andra	  klubbar.	  Detta	  är	  tydligen	  svårt	  att	  få	  
fram.	  	  
	  
Anne-‐Christine	  S	  skickar	  ut	  till	  sektoransvariga	  att	  inkomma	  med	  verksamhets-‐
berättelse	  och	  målupprättelse	  till	  den	  3	  december	  2012	  samt	  nya	  mål,	  
verksamhetsplan	  och	  budget	  för	  2013	  till	  den	  15	  december	  2012.	  
	  

10. Nästa	  möte	  
11	  december	  2012.	  

	  

11. Mötets	  avslutande	  

Mötet	  avslutades.	  

	  

	  

	  

Lennart	  Larsson	   	   	   Anne-‐Christine	  Stareborn	  

Ordförande	   	   	   	   Sekreterare	  

	  

	  

Christer	  Ljunggren	  

Justerare	  


